
Referat af Bestyrelsesmøde i Sevel Rideklub 
torsdag den 17. maj 2018 

 
 

1. Forrige referat 
Godkendt 
 

2. Klubheste 
a. Frustration fra Katja over klubheste 

Oberst og Julie er problematiske, men de får en chance lidt endnu. 
Der afholdes et undervisermøde i nærmeste fremtid. 
- Der påtænkes at lave eneundervisning 1 gang i md. på 

klubhestene. 
b. Klubhestene på sommerfold - hvor 

Der laves et opslag på Facebook om sommergræs. 
Lady og Filur kan evt. blive på rideskolen 

c. Julie er købt, men ej betalt - status 
Det har ikke være muligt, at komme i kontakt med sælger, så det 
afventes. 

d. Parter 
Berit spørg parterne, om der er interesse for eneundervisning 1. 
gang i md. i weekenden. 
 

3. Stalden - pasning 
Charlotte fortsætter med pasning af stalden undtagen Finn/Sine’s heste. 

 
4. Stævne – hjælp og sponsorer 

Der efterlyses hjælp til stævnet. 
Stævneudvalget spørg efter sponsorgaver. 
 

5. Økonomi – status 
Lige p.t. er økonomien ikke god. Vennerne vil bidrage med et beløb, 
efter nærmere aftale. 
 

6. Kalender 
27. maj – rytterdag – der er ikke så mange tilmeldinger, så det 

overvejes hvad man skal lave. 
2.-3. juni – regionsstævne 



15.-17. juni – rytterlejer 
8., 9. og 10. august – aktiv sommeruge. 
 

7. Kommunikation 
Nyhedsbrev – der gøres opmærksom på rytterlejer, sommerferie fra 
ridning. 
Hjemmeside 
Facebook 
 

8. Næste møde – Dato 
13. juni 2018 hos Berit kl. 18.00 
 

9. Ny dato for møde med Harder 
4. juni 2018 kl. 19.00 
 

10. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 


